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NAPASIO

Краткая биография:

NAPASIO – мультидисциплинарный художник, иллюстратор, арт-директор и создатель 
арт-вселенной Napasio World. Член Творческого Союза Художников России. 
Живет и работает в Москве.



В данный момент работает арт-директором в крупном фэшн-ритейл бренде и развивает 
собственную художественную вселенную Napasio World. Принимает участие

в международных выставках и арт-проектах, сотрудничает с крупными брендами.  

Награды: 
Международная премия NORTH STAR WEB 3 AWARDS (Dubai), 2023 
Призер номинации North Star – художник, благодаря идеям и работе 
которого, развивается NFT&ART движение в CIS.



Образование:

– РГУ им. С.А. Есенина, Реклама и PR, 2016

– РХУ им. Г.К. Вагнера, Графический дизайн, 2008



Избранные выставки:

– NFT.NYC, North Javits Center, Нью-Йорк, 2024 
– NFTUK Immersive Art Show,  Aures London, Лондон, 2024 
– HUG's Miami Mobile Art Gallery, Майами, 2023

– MocadNFT, Куритиба, Бразилия, 2023

– ARTLIFE FEST, ЦВЗ Манеж, Москва, 2023

– СТРИТАРТЕРИЯ FEST, Новый Манеж, Москва, 2023

– Ярмарка Blazar, Москва, Музей Москвы, 2023

– re:Store digital art – «Форма жизни», Ruarts Gallery, Москва, 2023

– Blockchain Futurist Conference, Торонто, 2023

– Project22, Дубай, Art in Space gallery, 22 апреля - 22 мая, 2023

– Disartive Art Fair, Дубай, Несколько площадок, 2023

– Vogue | 5th Edition, Boomer Gallery, Лондон, 2022

– Выставка KoshtaCollective в рамках Dubai Design Week, Дубай, D3, 2022

– Выставка digital-арта на WEB.3 CONFERENCE, Алматы, 2022

– (k)NIGHTCLUB Art Event, Нью-Йорк, The Artisan at Essex Crossing, 2022

– Ярмарка Blazar, Москва, Музей Москвы, 2022

– Международный фестиваль медиа искусства NUR, Казань, 2022

– Digital Fashion (сателлит Московской Недели Моды), Москва, Новый Манеж, 2022



Сотрудничество с брендами:

Nike, The North Face, Яндекс, VK, OZON, Street Beat, MY.GAMES, Hiker, Amazing Red etc.



ARTIST STATEMENT

NAPASIO создаёт уникальную арт-вселенную NAPASIO WORLD с множеством ярких персонажей и удивительных историй, которая стремится раскрасить

повседневность жизни. Его работы находят отражение во всём, что нас окружает: в анимации, иллюстрации, одежде, предметах декора, а не только

на холстах в галереях. Вселенная NAPASIO WORLD – не просто истории в картинках – это призма, через которую с помощью чувств и воображения

мы можем исследовать себя и удивительный мир вокруг.

NAPASIO creates a unique art universe NAPASIO WORLD with a variety of colorful characters and amazing stories, which seeks to color the everyday life. 
His works are reflected in everything that surrounds us: animation, illustration, clothing, decorative items, and not only on canvases in galleries. 
NAPASIO WORLD universe is not just stories in pictures – it is a prism through which, with the help of feelings and imagination, we can explore ourselves 
and the wonderful world around us.



Оформление промо-кампании Street Beat

и Street Beat Kids, Россия, 2021

Design of the Street Beat and Street Beat Kids 
promo campaign, Russia, 2021

In October 2021, Napasio created the visuals for a major promotional campaign

for Street Beat and Street Beat Kids. Visual design with the heroes of the Napasio World 
universe appeared in stores in more than 30 Russian cities.

В октябре 2021 года Napasio создал визуальное оформление для большой 
промо-кампании сети магазинов Street Beat и Street Beat Kids. Визуальное 
оформление с героями вселенной Napasio World появились в магазинах 
в более 30 городах России.

Ссылка на проект

https://street-beat.ru/


Анимационная работа 
для благотворительной 
организации ПОМОЩЬ, 2022

Animated video created for a charitable organization ПОМОЩЬ and symbolizes the fact 
that each of us with our deeds can make the world around us kinder and brighter.

Ссылка на проект

Ссылка на анимацию

Анимационный ролик создан для благотворительной организации ПОМОЩЬ

и символизирует то, что каждый из нас своими делами может сделать мир вокруг 
себя добрее и светлее.

Animation work for the charity 
organization ПОМОЩЬ, 2022

https://pomosch.app/
https://disk.yandex.ru/i/uftQPm_lMiR_jg


Выставка VK NFT LAUNCH,

Центр Зотов, Москва, 2022

On December 12, the VK NFT LAUNCH event took place in the new space in Moscow 
”Zotov Center", where the launch of the NFT functionality in the Vkontakte ecosystem 
was presented. An exhibition featuring NAPASIO's works was also held as part of this event.

Ссылка на проект

12 декабря в новом пространстве в Москве “Зотов Центр” состоялось мероприятие 
VK NFT LAUNCH, где был представлен запуск функционала NFT в экосистеме 
Вконтакте. Также в рамках этого мероприятия состоялась выставка с участием 
работ NAPASIO.

VK NFT LAUNCH art exhibition, 
Zotov Center, Moscow, 2022

https://t.me/NapasioWorldwide/403


Ярмарка молодого современного искусства 
Blazar, Музей Москвы, 2022 и 2023

Every autumn, the Moscow Museum hosts a major Blazar young contemporary art fair, 
where NAPASIO's works were presented in 2022 and 2023.

Каждую осень в Музее Москвы проходит крупная ярмарка молодого современного 
искусства Blazar, на которой в 2022 и 2023 годах были представлены работы NAPASIO.

Fair of young contemporary art Blazar, 
Museum of Moscow, 2022 and 2023

Ссылка на проект

https://blazar.art/


Международная выставка медиа искусства 
NUR, Казань, 2022

From September 9 to 11, Kazan hosted a big cultural event – the International NUR 
Media Art Festival. The Art Digital exhibition featured works by more than 30 artists 
from 11 countries, including NAPASIO.

С 9 по 11 сентября в Казани проходило масштабное культурное событие – 
Международный фестиваль медиа искусства НУР. В рамках выставки Art Digital 
были представлены работы более 30 художников из 11 стран, включая NAPASIO.

International exhibition of media art NUR, 
Kazan, 2022

Ссылка на проект

https://nurfestival.com/


Дизайн оформления HYPE HOUSE RUS

от VK Клипы, Москва, 2023

HYPE HOUSE RUS design by VK Clips 
Moscow, 2023

The concept of space design for Hype House Rus, within the framework of which 
the decoration of walls and furniture in the living room of a three-storey penthouse 
in the center of Moscow was developed.

Концепция оформления пространства для Hype House Rus, в рамках которого было 
разработано художественное оформление стен и мебели в гостиной трехэтажного 
пентхауса в центре Москвы.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/572


Мурал “UNITY” на Дизайн Заводе 
Москва, 2023

The “UNITY” mural at the Design Zavod 
Moscow, 2023

A new colorful mural from NAPASIO has appeared on the territory of the Design Zavod 
(ex. Flacon) in Moscow. The big work shows that art is able to unite people, give colorful 
emotions and charge with creative energy.

На территории Дизайн завода (ex. Flacon) в Москве появился новый красочный 
мурал от NAPASIO. Масштабная работа рассказывает о том, что искусство способно 
объединять людей, дарить яркие эмоции и заряжать творческой энергией.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/626


Miami Art Week, HUG & Unfold Gallery

Майами, 2024 

Miami Art Week, HUG & Unfold Gallery

Miami, 2024

As part of a joint project between HUG and Unfold Gallery, NAPASIO's work 
“Napasio World Tales”, inspired by Russian fairy tales, was presented in 
Miami at one of the largest art events in the world – Miami Art Week.

В рамках совместного проекта HUG и Unfold Gallery работа NAPASIO 
“Napasio World Tales”, вдохновленная русскими сказками, была 
представлена в Майами на одном из самых крупных арт-событий 
в мире – Miami Art Week.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/757


NFTUK Immersive Art Show 
Лондон, 2024 

Nftuk Immersive Art Show 
London, 2024

On March 14, the NFTUK Immersive Art Show was held in London, 
where NAPASIO's animated works were presented.

14 марта в Лондоне прошло мероприятие NFTUK Immersive Art Show, 
на котором были представлены анимационные работы NAPASIO.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/757


Обложки песен: 
Feduk, Крип-А-Крип, 
Bumble Beezy, Ani Ogan

Song Covers: 
Feduk, Creep-A-Creep, 
Bumble Beezy, Ani Ogan

Covers and animations for music singles by famous Russian artists. 
Tracks with NAPASIO covers hit the charts and playlists of popular

streaming services.

Обложки и анимации для музыкальных синглов известных российских 
исполнителей. Треки с обложками NAPASIO попадали в чарты и плейлисты 
популярных стриминговых сервисов.

Feduk – Космос

Крип-А-Крип – Парадиз

ANI OGAN – Вода

Bumble Beezy – Протеиновые чипсы

https://t.me/NapasioWorldwide/737
https://t.me/NapasioWorldwide/786
https://t.me/NapasioWorldwide/711
https://t.me/NapasioWorldwide/152


Выставка “Ночь в музее”, Алматы, 2024

“Night at the Museum" exhibition , Almaty, 2024

On May 18 at the A. Kasteyev State Museum of Arts in Kazakhstan hosted the exhibition 
"Night at the Museum". It featured works by 20 artists from different countries, including 
animated works by NAPASIO.

18 мая в Государственном музее искусств Республики Казахстан им. Кастеева 
состоялась выставка «Ночь в музее». На ней были представлены произведения 20 
художников из разных стран, в том числе анимационные работы NAPASIO.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/793


Работа NAPASIO на самом большом

медиафасаде Европы, Казань, 2024

NAPASIO's work at the largest media 
facade in Europe, Kazan, 2024

On May 24-26, the international NUR Media Art Festival was held in Kazan. Together with 
the creative platform Prostor from VK, an exhibition of digital art was held within the 
framework of the festival at the largest media facade in Europe at the Ak Bars Arena 
stadium. The size of the media facade is 155 x 26 meters.

24-26 мая в Казани состоялся международный фестиваль медиаискусства НУР. 
Совместно с креативной платформой Простор от VK в рамках фестиваля состоялась 
выставка цифрового искусства на самом большом медиафасаде в Европе 
на территории стадиона «Ак Барс Арена». Размер медиафасада — 155 х 26 метров.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/801


Мурал NAPASIO x Яндекс Go

Владимирская область, 2024

Mural NAPASIO x Yandex Go

Vladimir region, 2024

On August 10, the music and art festival “КРУТО” took place in the Vladimir Region, where 
NAPASIO created a large-scale mural in collaboration with Yandex Go, telling how the 
services of the Yandex Go ecosystem make life easier and more convenient for urban 
residents.

10 августа во Владимирской области состоялся фестиваль музыки и искусства 
“КРУТО” на котором NAPASIO создал масштабный мурал в коллаборации с Яндекс 
Go, рассказывающий о том, как сервисы экосистемы Яндекс Go делают жизнь 
городских жителей проще и удобнее.

Ссылка на проект

https://t.me/NapasioWorldwide/854


Ссылка на проект

Выставка Портал.Арт

Сколково, 2024

Portal.Art exhibition

Skolkovo, 2024

On September 5-8, the “Territory of the Future” festival took place in Skolkovo, within the 
framework of which an exhibition and the final of the Portal.Art competition were held. The 
animation work "Napasio World Portals" reached the final of the competition in the 
discipline "motion graphics" and was broadcast on the quadrilateral media facade 
"Hypercube".

5-8 сентября в Сколково состоялся фестиваль “Территория будущего”, в рамках 
которого прошла выставка и финал конкурса медиаискусства Портал.Арт. 
Анимационная работа “Napasio World Portals” прошла в финал конкурса в дисциплине 
«моушн-графика» и транслировалась на четырехстороннем медиафасаде «Гиперкуб».

https://t.me/NapasioWorldwide/879


Ссылка на проект

Zoom art 
NAPASIO x OZON, 2024

Zoom art

NAPASIO x OZON, 2024

In October 2024, NAPASIO and OZON presented a collaboration in the zoom-art format – 
a multi-layered image that immerses the viewer in different colorful worlds that smoothly 
flow into each other, creating a narrative and immersive effect.

В октябре 2024 года NAPASIO и OZON представили коллаборацию в формате 
zoom-art – многослойного изображения, которое погружает зрителя в разные 
колориные миры, которые плавно перетекают друг в друга, создавая повествование 
и эффект погружения.

https://t.me/NapasioWorldwide/899


Ссылка на проект

“Искусство рядом”

Проект Яндекс х АКИ, 2024

“Art is nearby”

Yandex x АКИ project, 2024

In October 2024, a joint project between Yandex and the Creative Industries Agency (АКИ) 
“Art Nearby” was launched, within which NAPASIO created a unique artwork 
for the Yandex Go delivery rover.

В октябре 2024 года стартовал совместный проект Яндекса и Агенства Креативных 
Индустрий “Искусство рядом”, в рамках которого NAPASIO создал уникальное 
художественное оформление ровера доставки Яндекс Go.

https://t.me/NapasioWorldwide/908


Спасибо за внимание 
и прекрасного вам дня!


